

WHY?

ហេតុអ្វី?

ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើ
អ្នកអាចកែរកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតា

មរយៈ info@angp.co.za



WHY ?

On earth they say:
“Laid aside by illness.”
In heaven they say:
“Called aside for stillness.”

នៅលើផែនដីពួកគេនិយាយថា៖
“ ទុកចោលមួយខ្សែកដោយជំងឺ”
នៅស្ថានសួគ៌ពួកគេនិយាយថា៖
“ ត្រូវបានហៅឱ្យនៅស្ងៀម”

ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំទទួលរងនូវជំងឺនេះ? នេះគឺជាសំណួរដែលយើងសួរ ជាញឹកញាប់នៅពេលដែលមានជំងឺឬនៅពេលមានគ្រោះថ្នាក់ កើត ឡើង ឬបញ្ហាកើតឡើង។

1. ព្រះបាននិយាយថា

"ឈប់ហើយដឹងថាយើងជាព្រះ» ទំនុកតម្កើង 46:10

ក្នុងសកម្មភាពនៃជីវិតរបស់នៅរបស់យើងរាល់យើងកម្រផ្តល់ឱ្យព្រះឱកាសដើម្បីនិយាយទៅកាន់ពួកយើង។ ជីវិតរបស់យើងកាន់តែ "ពេញ"

ដែលគ្មានកន្លែងសម្រាប់ព្រះឡើយ។ ក្នុងរយៈពេលមួយម៉ោងនៃភាពឯកកោនិងបញ្ហាដែលព្រះបានមានបន្ទូលទៅកាន់យ៉ាកុប។ គាត់បានភ្ញាក់ឡើងហើយនិយាយថា"

ព្រះអម្ចាស់នៅទីនេះ! គាត់នៅកន្លែងនេះហើយខ្ញុំមិនស្គាល់វាទេ។ លោកុប្បត្តិ ២៨:១៦ នៅគ្រាលំបាកនិងការរងទុក្ខ **ព្រះមានវត្តមាន** ដើម្បីនិយាយជាមួយយើង។

ការ ឈឺអាចជា វិន័យ របស់ព្រះ ចំពោះយើង "

មានពរហើយអ្នកណាដែលព្រះកែតម្រូវ។ កុំតូចចិត្តពេលដែលគាត់ស្តីបន្ទោសអ្នក" យ៉ូប ៥:១៧

។ ហើយបញ្ហាតូចតាចនិងបណ្តោះអាសន្នដែលយើងរងទុក្ខនេះនឹងនាំឱ្យយើងទទួលបានសិរីរុងរឿងដ៏មហិមា និងអស្ចារ្យជាងបញ្ហាទៅទៀត»។ កូរិនថូសទី ២ ៤:១៧ ដូច្នេះយើងត្រូវបានគេប្រាប់អោយគិតពិចារណាអំពីខ្លួនយើងថាមានសំណាងនៅពេលមានទុក្ខលំបាកគ្រប់បែបយ៉ាង។ យ៉ាកុប ១:

២ សូម្បីតែនៅពេលដែលខ្ញុំរងទុក្ខរេទនាក់ខ្ញុំបានជួរស្បើយពីព្រោះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គបានផ្តល់ជីវិតដល់ខ្ញុំ" ។ ទំនុកតម្កើង ១១៩:៥០

។ «ខ្ញុំបានពោរពេញដោយបញ្ហានិងការថប់បារម្ភប៉ុន្តែបទបញ្ញត្តិរបស់អ្នក នាំឱ្យ ខ្ញុំមានអំណរ»។ ទំនុកតម្កើង ១១៩: ១៤៣ ។

ការ ឈឺផ្តល់នូវឱកាសដើម្បីមើលឃើញ អំណាច របស់ព្រះ នៅកន្លែងធ្វើការ។ នៅពេលសិស្សរបស់ព្រះយេស៊ូវអំពីភាពខ្វាក់របស់បុរសម្នាក់ថា:

«លោកគ្រូតើបាបរបស់អ្នកណាបានធ្វើអោយគាត់ខ្វាក់ពីកំណើត?

តើវាជាអំពើបាបរបស់ឪពុកម្តាយគាត់ឬ? ព្រះ យេស៊ូមានព្រះ
បន្ទូលតបថា៖

«ភាពខ្វាក់របស់គាត់មិនអាចធ្វើបាបបាបឪពុកម្តាយរបស់គាត់
បានឡើយ។ គាត់គឺខ្វាក់ដូច្នោះ អំណាចរបស់ព្រះអាចនឹងឃើញនៅ
ក្នុងគាត់។» យ៉ូហាន 9: 2-3

។ ដូច្នោះពេលមានជំងឺឬការសាកល្បងនេះផ្តល់នូវឱកាសដើម្បីមើល
ពីរបៀបដែលព្រះឆ្លើយតបនឹងការអធិស្ឋាន។ រាល់ការសន្យារបស់
ព្រះគឺពិត។ យើងអាចមករកព្រះដោយការអធិស្ឋាន។ គាត់គឺជាអ្នក
ជួយនិងជាមិត្តរបស់យើង។ គាត់លឺសំលេងយំរបស់យើងហើយ អាច
ផ្តល់ជំនួយដល់យើង។ អ្វីដែលលោកសុំគឺយើង ជឿ ។ ”
អ្វីៗអាចធ្វើទៅបានសំរាប់អ្នកដែលមានជំនឿ” ម៉ាកុស ៩:២៣ ។

ដូច្នោះតើព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះសំរាប់ខ្ញុំក្នុងជម្ងឺនេះគឺជាអ្វី?

1. ត្រូវប្រាកដថាមានទំនាក់ទំនងត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះ ។ សារភាពហើ
យបោះបង់ចោលអំពើបាបទាំងអស់។

«ប៉ុន្តែបើយើងសារភាពអំពើបាបរបស់យើងចំពោះព្រះនោះទ្រង់នឹង
ធ្វើតាមការសន្យារបស់ទ្រង់ហើយធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ។
ទ្រង់នឹងអត់ទោសបាបរបស់យើងហើយសំអាតយើងពីអំពើបាបរប
ស់យើងទាំងអស់។ យ៉ូហាន ១ ១: ៩ ។

ស្វែងរកសន្តិភាពជាមួយព្រះ ដោយដឹងថាអំពើបាបរបស់អ្នកត្រូវបាន
អត់ទោស។ ឥឡូវយើងបានរាប់ជាសុចរិតជាមួយព្រះជាម្ចាស់តាម
រយៈសេចក្តីជំនឿហើយយើងមានសន្តិភាពជាមួយព្រះជាម្ចាស់តាមរ
យៈព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ រ៉ូម ៥: ១

។ **មានសន្តិភាពនៃចិត្ត** ។ សន្តិភាពគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំបន្សល់ទុកជាមួយ
អ្នក។ នេះជាសេចក្តីសុខសាន្តរបស់ខ្ញុំដែលខ្ញុំផ្តល់អោយអ្នករាល់គ្នា។
ខ្ញុំមិនឱ្យវាដូចពិភពលោកទេ។ កុំបារម្ភនិងតូចចិត្ត។ កុំ
ខ្លាច។” យ៉ូហាន ១៤:២៧

2. **អ្នកអាចអធិស្ឋានទៅព្រះនៅក្នុងម៉ោងរបស់អ្នក តម្រូវ** ។ គាត់
មានប្រសាសន៍ថា៖

«ចូរហៅមកខ្ញុំពេលមានបញ្ហា។ ខ្ញុំនឹងសង្គ្រោះអ្នកហើយអ្នកនឹងសរ
សើរខ្ញុំ»។ ទំនុកតម្កើង ៥០:១៥ «ដូច្នោះចូរយើងមានទំនុកចិត្តហើ

យចូលទៅកាន់បល្ល័ង្ករបស់ព្រះជាកន្លែងដែលមានព្រះគុណ។ នៅទីនោះយើងនឹង ទទួលបានមេត្តាករុណាហើយស្វែងរកព្រះគុណដើម្បីជួយយើងនៅពេលដែលយើងត្រូវការវា។ ហេព្រើរ ៤:១៦

3. អ្នកអាចពឹងផ្អែកលើ ការសន្យារបស់ God

ដែលមិនដែលបរាជ័យ។ គាត់បាននិយាយថា"

ខ្ញុំនឹងមិនចាកចេញពីអ្នកឡើយ។ ខ្ញុំនឹងមិនបោះបង់ចោលអ្នកឡើយ។ ហេព្រើរ ១៣:

៥ កុំខ្លាចអីខ្ញុំនឹងសង្គ្រោះអ្នក។ ខ្ញុំបានហៅអ្នកតាមឈ្មោះ - អ្នកគឺជារបស់ខ្ញុំ។ ពេលណាអ្នកឆ្លងកាត់ទឹកជ្រៅខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក។ បញ្ហារបស់អ្នកនឹងមិនគ្របសង្កត់អ្នកទេ។ ការសាកល្បងដ៏លំបាកដែលនឹងកើតមានមិនធ្វើឱ្យអ្នកឈឺចាប់ទេ។ អេសាយ ៤៣: ១-២ ។ «មនុស្សល្អរងទុក្ខវេទនាជាច្រើនប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់ជួយសង្គ្រោះគាត់ពីពួកគេទាំងអស់»។ ទំនុកតម្កើង ៣៤:១៩

។ ចូរប្រគល់ខ្លួនជូនព្រះអម្ចាស់ ទុកចិត្តលើទ្រង់ហើយទ្រង់នឹងជួយអ្នក" ទំនុកតម្កើង ៣៧: ៥ ។ "

ព្រះអម្ចាស់អើយសូមផ្តល់សេចក្តីសុខសាន្តដ៏ល្អឥតខ្ចោះដល់អស់អ្នកដែលរក្សាគោលបំណងរបស់ពួកគេ ឱ្យរឹងមាំហើយទុកចិត្តពួកគេ" អេសាយ ២៦: ៣ ។

4. កុំ អស់សង្ឃឹម «ចៀមរបស់ខ្ញុំស្តាប់សំឡេងខ្ញុំ ខ្ញុំស្គាល់ពួកគេហើយពួកគេមកតាមខ្ញុំ។ ហើយពួកគេនឹងមិនស្តាប់ឡើយ។ គ្មាននរណាអាចឆក់យកពួកគេពីខ្ញុំបានទេ។ យ៉ូហាន ១០: ២៧-២៩ ។ ព្រះអម្ចាស់ជាអ្នកគង្វាលខ្ញុំ។ ខ្ញុំមានអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំត្រូវការ។ ទោះបីជាខ្ញុំឆ្លងកាត់ភាពងងឹតជ្រៅបំផុតក៏ដោយក៏ខ្ញុំមិនភ័យខ្លាចដែរព្រះអង្គគង់នៅ **ជាមួយនឹងខ្ញុំ** " (ទំនុកតម្កើង ២៣: ១-៤)



តើខ្ញុំអាចសុំឱ្យព្រះប្រោសខ្ញុំបានទេ?

ព្រះគម្ពីរលើកទឹកចិត្តយើងឱ្យសុំការព្យាបាល។ «មានមនុស្សដ៏ច្រើន កុះករចូលមកឯទ្រង់ទាំងនាំមនុស្សខ្លិនមនុស្សខ្វាក់ពិការនិងគង្គ ង់និងមនុស្សឈឺជាច្រើននាក់ទៀតដែលមកដាក់នៅព្រះបាទាព្រះ យេស៊ូ ហើយទ្រង់បានប្រោសពួកគេ» ។ ម៉ាថាយ ១៥:៣០

។ គាត់បានអត់ទោសបាបរបស់ខ្ញុំទាំងអស់ហើយព្យាបាលជំងឺរបស់ ខ្ញុំទាំងអស់។ ទំនុកតម្កើង ១០៣: ៣ ។

កិច្ចការរបស់លោកយេស៊ូបានបង្ហាញពីបំណងប្រាថ្នារបស់ព្រះដើម្បី ជាសះស្បើយ។ "

ព្រះយេស៊ូយាងទៅគ្រប់ក្រុងនិងតាមភូមិនានា។ ព្រះអង្គបង្រៀនអ្នក ស្រុកនៅក្នុងសាលាប្រជុំហើយប្រកាសប្រាប់ដំណឹងល្អអំពីព្រះរាជ្យ ហើយប្រោសអ្នកជំងឺអោយបានជាគ្រប់ប្រភេទជំងឺ។ ម៉ាថាយ ៩:៣ ៥ ។ សូមអាន ម៉ាថាយ ៤: ២៣-២៤; ម៉ាថាយ ៨: ១៦-១៧; ១១: ៥; លូកា ១០: ៩

ការរងទុក្ខនិងការសុគតរបស់ព្រះគ្រីស្ទបានជួយព្យាបាលមនុស្សជា តិ។ «ប៉ុន្តែដោយសារតែបាបរបស់យើងទ្រង់ត្រូវបានគេវាយដំហើយ ត្រូវបានគេវាយដោយព្រោះអំពើអាក្រក់ដែលយើងបានធ្វើ។ យើង បានជាសះស្បើយដោយសារការដាក់ទណ្ឌកម្មដែលទ្រង់ បានរងទុក្ខ ហើយ បានជាសះស្បើយដោយសារការវាយធ្វើបាបដែលទ្រង់បានទទួល អេសាយ ៥៣: ៥ ។ "

ព្រះយេស៊ូបានដេញអារក្សដោយពាក្យសំដីហើយប្រោសអ្នកជំងឺអោយ បានជាគ្រប់ៗគ្នា។ គាត់បានធ្វើនេះដើម្បីសំរេចនូវអ្វីដែលហោរា

អេសាយបាននិយាយថា

ទ្រង់ផ្ទាល់បានយកជំងឺរបស់យើងហើយដកយកជំងឺរបស់យើងចេញ

" ។ ម៉ាថាយ ៨: ១៦-១៧

។ ការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់មានន័យថាទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះដែលមានព្រះជន្មរស់អាចបន្តការព្យាបាលរបស់ទ្រង់។ "

ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញថ្ងៃនេះនិងជារៀងរហូត " ហេព្រើរ ១៣: ៨ "

ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទធ្វើឱ្យអ្នកបានជា" កិច្ចការ ៩:៣៤ ; កិច្ចការ ៣:១៦; កិច្ចការ ៥:១៦



Healing through Jesus' life;

Healing through Jesus' death.

THE BLIND AND THE CRIPPLED CAME TO HIM AND HE HEALED THEM... Matthew 21:14



FEAR NOT, ONLY BELIEVE.

" អ្វីៗអាចធ្វើទៅបានសំរាប់អ្នកដែលមាន ជំនឿ" ។

ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើអ្នកអាចកែរឺកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតាមរយៈ

យ: info@angp.co.za

ប្រសិនបើអ្នកបានរកឃើញការសង្គ្រោះនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទត្រូវបានប្រទានពរលើមិនដូច្នោះទេតាមរយៈអក្សរសិល្ប៍ដំណឹងល្អរបស់យើងសូមប្រាប់ឱ្យយើងដឹង។ យើងចង់អរគុណ ព្រះ ជាមួយអ្នកហើយចង់ចាំអ្នកបន្ថែមទៀតនៅក្នុងការអធិស្ឋានរបស់យើង។ សំរាប់អក្សរសិល្ប៍ដំណឹងល្អ សៀវភៅ និងខិត្តប័ណ្ណដែល ឥតគិតថ្លៃ ជាង ៥៤០ ភាសា សូមទាក់ទងមកយើងខ្ញុំ ៖

பே: ஐவரபஸ'மந்ஸு



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)